
 

 

Notulen Algemeen - dagelijks bestuur 

Datum 10-04-2025 

Tijd 13:30 - 16:00 

Locatie Regiokantoor, Burgemeester de Bordesstraat 80, Bussum, Huizenkamer (2de 

verdieping) 

Voorzitter Gerhard van den Top 

 

  

0 

13:30 

Genodigden 

 

Notulen: 

Aanwezigen: 

Voorzitter: Gerhard van den Top 

Blaricum: Joke Lanphen 

Eemnes: Mirjam Havinga- de Jong 

Gooise Meren: Hugo Bellaart 

Laren: Nanning Mol 

Hilversum: Gerben van Voorden 

Huizen: Bert Rebel 

Wijdemeren: Gert Zagt 

Regio Gooi en Vechtstreek: Jacqueline Agricola, Gert Boeve, Marije Mansfeld, 

Marlies van der Linden (secretaris) 

 

Gasten bij het inspreken: Lisette Spork (inwoner), Margot Leeuwin (raadslid), 

Ria van Kempen (raadslid), Loes Veer-Thiel (raadslid), Alexander Poort 

(journalist De Gooi- en Eemlander), Bas Serné (GAD) en Marco van der Spek 

(GAD) 

 

1 

13:30 

Opening en vaststellen agenda 

 

Besluit: 

Het algemeen bestuur stelt de agenda algmeen/dagelijks bestuur 10 april 

2025 vast. 

 

Notulen: 

• Dhr. Van den Top opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. 
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• De agenda voor het overleg van vandaag wordt vastgesteld. De volgende 

agendapunten worden in beslotenheid besproken: 5, 6, 7, 8, 11 en 12. 

• Dhr. Van den Top richt zich tot de gasten die willen inspreken en/of hierbij 

aanwezig willen zijn. Hij heet de gasten nogmaals van harte welkom. Om 

eventuele misverstanden te voorkomen, benadrukt hij dat er tijdens deze 

vergadering geen besluitvorming plaatsvindt over het Rijsbergenterrein. Er 

wordt wel over het onderwerp gesproken, maar er worden geen besluiten 

genomen. Mw. Spork spreekt in namens het Bewonerscollectief Rijsbergen. 

N.a.v. haar bijdrage vraagt dhr. Van den Top of de AB-leden verhelderende 

vragen hebben voor mw. Spork. Vanuit het AB zijn er geen verhelderende 

vragen, wel dankt dhr. Mol mw. Spork voor haar heldere betoog en 

verzoekt of zij haar inspraakbijdrage wil delen met de secretaris. Mw. 

Leeuwin spreekt namens een aantal partijen uit de gemeenteraad van 

Huizen. Naar aanleiding van haar bijdrage zijn er geen vragen. Dhr. Van 

den Top dankt de insprekers voor hun bijdragen en geeft aan dat hun 

inbreng meegenomen wordt bij de latere inhoudelijke bespreking. De 

insprekers verlaten de vergadering. 

 

2 

13:32 

Mededelingen 

 

Notulen: 

• Dhr. Van den Top heet dhr. Boeve welkom bij zijn eerste vergadering van 

het algemeen bestuur. Inmiddels zijn al diverse kennismakingsgesprekken 

geweest tussen dhr. Boeve en de AB-leden. Ook staat de voorzitter stil bij 

het feit dat dit de laatste AB-vergadering voor dhr. Mol is vanwege zijn 

benoeming tot burgemeester van Dordrecht. De aanwezigen feliciteren dhr. 

Mol van harte met deze benoeming. 

• Mw. Agricola meldt dat de opdracht financiële heroverwegingen op 13 

maart in het dagelijks bestuur (DB) is vastgesteld. Qua proces wordt 

ingezet op een stevige betrokkenheid van portefeuillehouders en 

gemeenteraden. Na een advies van de portefeuillehoudersoverleggen 

worden raden om zienswijzen gevraagd (september 2025) voordat het 

algemeen bestuur een besluit neemt. Als zowel de 

portefeuillehoudersoverleggen als het algemeen bestuur in één ronde 

kunnen besluiten is op zijn vroegst besluitvorming in december 2025 

mogelijk. Op inhoud worden voorstellen gemaakt van de verschillende 

mogelijkheden en wat dit financieel op kan leveren. Op basis van de 

uitkomsten wordt een losse begrotingswijziging in 2026 opgesteld. In de 

klankbordgroep van raadsleden is het verzoek gedaan om de 

besluitvorming in de raden zo dicht mogelijk bij elkaar te organiseren. Dit 
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wordt met de griffies uitgewerkt. Mw. Havinga vraagt of in de 

meerjarenbegroting al een bedrag opgenomen kan worden. Mw. Agricola 

geeft aan dat dat op dit moment nog niet mogelijk is en er ook niet 

gewerkt wordt met een bepaalde taakstelling. 

• Met de agenda's op tafel wordt besloten tot een heidag op vrijdag 9 mei 

van 12.30 tot 17.00 uur. Alle AB-leden kunnen dan aanwezig zijn. 

• Dhr. Bellaart meldt dat de noodopvang van asielzoekers op het voormalige 

Hocras-terrein definitief niet door gaat omdat het COA en de 

grondeigenaar geen definitieve huurovereenkomst hebben kunnen sluiten. 

 

3 

13:52 

Notulen 13 februari 2025 

 

Besluit: 

Het algemeen bestuur stelt: 

- De notulen 13 februari 2025 openbaar, na aanpassingen, vast. 

- De notulen 13 februari 2025 vertrouwelijk, vast. 

 

Notulen: 

• Mw. Lanphen heeft enkele tekstuele aanpassingen voor het openbare 

verslag. Met deze aanpassingen wordt het verslag vastgesteld. 

• N.a.v. het verslag geeft mw. Lanphen aan dat het college van Blaricum aan 

Laren het verzoek doet om als nieuw AB-lid de portefeuillehouder Wonen af 

te vaardigen in verband met het voorzitterschap van het PFHO Bouwen en 

Wonen.  

• De vertrouwelijke notulen worden conform vastgesteld. 
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13:55 

P&C stukken (DB-besluit, AB ter kennisname) 

 

Besluit: 

Het dagelijks bestuur besluit: 

1. De ontwerp jaarstukken 2024 ter kennisname aan te bieden aan 

gemeenteraden en algemeen bestuur. 

2. Het voorstel bestemmingsresultaat 2024 vrij te geven voor zienswijzen 

door gemeenteraden. 

3. De ontwerp programmabegroting 2026-2029 vrij te geven voor 

zienswijzen door gemeenteraden. 

4. De aanbiedingsbrief P&C stukken Regio Gooi en Vechtstreek vast te stellen 

en aan de gemeenteraden aan te bieden. 
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Notulen: 

• Dhr. Van Voorden mist de afstemming over de teksten van de RVE's waar 

hij bestuurlijk trekker van is. Mw. Agricola geeft aan dat AB-leden 

inderdaad aan RVE's gekoppeld zijn en zij samen met de heren Boeve en 

Rebel zal kijken hoe deze afstemming ingeregeld kan worden. 

Geconcludeerd wordt dat dit ook samenhangt met de vraag hoe je 

bestuurlijk trekkerschap invult en wat dat betekent. Over het onderwerp 

bestuurlijk trekkerschap wordt tijdens de heidag gesproken. Dhr. Rebel vult 

aan dat een deel van deze stukken ook een weergave van feiten is, en daar 

niet zoveel van te vinden is. Bij de begroting is het wel goed om te kijken 

hoe bestuurlijk trekkers meer betrokken kunnen worden. Hij geeft aan dat 

de krappe tijdspanne bij het opstellen wel een extra uitdaging vormt.  

• Mw. Lanphen heeft een vraag over de rechtmatigheid van de teruggave van 

de RAV en de reserve.  

• Dhr. Van Voorden heeft een vraag over blz. 37 in de jaarstukken over IZA 

en de centrumgemeente. Hier wordt op een ander moment verder over 

gesproken. 

• Dhr. Zagt vraagt naar GAD overschot. Dhr. Rebel geeft aan dat eventuele 

overschotten van de GAD altijd terug gaan naar gemeenten en iedere 

gemeente zelf kan bepalen hoe zij daarmee omgaan. In Huizen is een hier 

een speciale voorziening voor.  

• Dhr. Zagt doet een dubbelcheck of de consequenties van het 

boekenonderzoek verwerkt zijn in de jaarrekening. Mw. Agricola geeft aan 

dat dit inderdaad het geval is.  

• Mw. Havinga geeft aan dat n.a.v. het vrijvallen van de reserve 

Arbeidsmarktprogramma's er veel onzekerheden zijn en ze zich ook goed 

kan voorstellen dat dit gereserveerd blijft voor jeugd. Mw. Agricola geeft 

aan dat deze reserve conform de afspraken vrij moet vallen.  

• Dhr. Rebel verzoekt nog een dubbelcheck te doen op de genoemde 

bedragen in de aanbiedingsbrief. Dit wordt gewijzigd en voor verzending 

wordt de definitieve versie met hem afgestemd.  

• Dhr. Van den Top concludeert dat de bestuursleden mede dragers zijn voor 

de P&C stukken en het goed is te onderzoeken of bij sommige processen 

de bestuurlijke vingerafdruk eerder op stukken gezet kan worden. Mw. 

Agricola geeft aan dat naar deze werkwijze gekeken wordt waarbij een 

onderscheid gemaakt wordt tussen de financiële en inhoudelijke 

component. Het DB gaat over de dagelijkse financiële uitvoering en dit valt 

onder het trekkerschap van dhr. Rebel. Voor de inhoudelijke component 

zijn bestuurlijk trekkers aangewezen. 
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14:15 

VERTROUWELIJK  

 

6 

14:50 

VERTROUWELIJK  

 

7 

15:10 

VERTROUWELIJK  

 

8 

15:35 

VERTROUWELIJK  

9 

15:45 

Communicatie 

 

Notulen: 

Mw. Mansfeld geeft een presentatie. 

 

10 

15:55 

Conform: Financiële verordening, nota reserves en voorzieningen en 

treasurystatuut 

 

Besluit: 

Het algemeen bestuur besluit: 

1. De financiële verordening 2025 vast te stellen; 

2. De nota reserves en voorzieningen 2025 vast te stellen; 

3. Het treasurystatuut 2025 (datum 10-04-2025) vast te stellen; 

4. De financiële verordening 2025 in werking te laten treden de eerste dag na 

publicatie; 

5. De nota reserves en voorzieningen 2025 in werking te laten treden de 

eerste dag na publicatie; 

6. Het treasurystatuut 2025 (datum 10-04-2025) in werking te laten treden 

de eerste dag na publicatie; 

7. De financiële verordening 2023 te laten vervallen de eerste dag na 

publicatie van de financiële verordening 2025; 

8. De nota reserves en voorzieningen 2022 te laten vervallen de eerste dag na 

publicatie van de nota reserves en voorzieningen 2025; 

9. Het treasurystatuut 2025 (datum 13-02-2025) te laten vervallen de eerste 

dag na publicatie van het treasurystatuut 2025 (datum 10-04-2025). 

 

Notulen: 

Het AB besluit conform. 
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11 

15:55 

VERTROUWELIJK  

12 

15:55 

VERTROUWELIJK  

13 

15:55 

Rondvraag en sluiting 

 

Notulen: 

• Dhr. Van Voorden geeft aan dat Veilig Thuis op 26 juni 10 jaar bestaat. Op 

deze dag vergadert het algemeen bestuur van de Regio ook, hij verzoekt 

om daar als AB aandacht aan te geven.  

• Tenslotte geeft dhr. Van Voorden aan graag verder te spreken over de 

wachtlijsten bij Veilig Thuis. Afgesproken wordt dat hij daar separaat met 

dhr. Boeve over spreekt. 

• De voorzitter sluit de vergadering. 

 

Vastgesteld tijdens de openbare vergadering van het algemeen bestuur d.d. 26 juni 2025.  


